
ARKITEKTURSEKTIONEN THS
-2024

Styrelseråd
17-01-2024

Plats: 315
Fika: Chokladboll

Närvarande: Vincent, Sofia, Linn, Klara, Jennifer, Anna, Evelyne och Samuel

1. Mötet öppnas kl. 17:14
2. Fika samkväm - Jennifer
3. Eldfesten

FOGA ska fixa eldfest, vi vill ha lokal hos stockholms byggnadsförening, datum: 3e maj
100-150 platser, ev. 30 som vi bjuder. 1200kr / person med lite lösningar kan det bli 650
för arkitekter och 1000 för externa
Fixa lista på folk vi kan bjuda
Vi borde förbereda en “save the date” till inbjudningar, kan förbereda idag
Vill dela ut “goda arkitekten priset” så det får vi börja fundera på tills nästa möte

4. Bygget-städ
Söndag 21a ska bygget förrådet städas, viktigast är att FOGA och festeriet är med, men
några från styrelsen borde också vara med, förslag att alla inblandade går ut på middag
efter.
Varit snack om att möblera om i förrådet

5. Punkter till
a. Ekonomiråd

b. Megaråd

c. Nämndråd
Ska lyssna på nämnderna

Funderar på att vi snart ska börja fråga sektionen om vad vi ska tänka på, vad
funkar/funkar inte? Kan vi kolla på efter SM

6. Fuck it nu nominerar vi Excellence
Emilia Eckerlid och Lisa Sandblom och Cornelia Haag
8/8 röstade ja till detta
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7. SM
En motion har kommit in, det behövs ett motions-svar
på söndag ska alla handlingar läggas upp

Vi i styrelsen tycker det är rimligt att nämnd- och ekonomiansvariga blir behöriga för
arkitektur-medaljen efter två mandatperioder på post

8. Hantera motioner
Det har inte kommit in fler motioner

9. Propositioner
Vi ska fråga SM, om vi kan spendera pengar till att rusta upp/renovera bygget och fråga
om idéer
Fråga SM om det är rimligt att lägga undan 100 000kr som maxtak, det här är var vi
hade velat fixa: köket, luckor, micro, kyl, diskmaskin. Måla om, nya möbler

10. Spelfördelning
Samuel löser mat
Anna löser projektor
Evelyne löser läsk
Om A-bar vill sälja alkohol kan Emilia vara SA

11. Policy praxis och guider:

a. 1.8.1 ny policy
Sekreterare:
“Sammanställer möteshandlingar på driven inför Sektionsmöte"
Kommunikatör:
“Kommunicerar med talman och valberedning inför SM”
Redaktör:
Inga konstigheter
IDAs:
Blir lite knas med friskvårdsbidraget (om nämnden inte har någon ansvarig), Klara kan
lägga in i sin guide att ekonomiansvarig blir ansvarig för detta om ansvarig saknas

8/8 röstade för

b. 1.8.2 ny Policy
Allt ser bra ut!
8/8 röstade för

12.Övrigt
Förfrågan om vi kan köpa in ipads till bygget då två har gått sönder, 2st begagnade för
5300kr
8/8 röstade för
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13.Mötet avslutas kl. 18:37


